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Katarzyna Raszka Sz. P. Dariusz Skrobol

Radna Rady Miejskiej w Pszczynie Burmistrz Pszczyny

INTERPELACJA

w sprawie prowadzenia głośnych prac drogowych nocą w bezpośrednim sąsiedztwie Szpitala
Powiatowego oraz w gęsto zamieszkałej części miasta.

Szanowny Panie Burmistrzu,

w nocy z 2 na 3 kwietnia 2025 roku mieszkańcy ulicy Korfantego oraz pacjenci Szpitala
Powiatowego w Pszczynie doświadczyli dużego dyskomfortu związanego z prowadzonymi
w tym czasie pracami drogowymi. Hałas, który powstał w wyniku użycia ciężkiego sprzętu

budowlanego (m.in. koparek), trwał do wczesnych godzin porannych, znacząco zakłócając

ciszę nocną i wywołując niepokój wśród osób przebywających w okolicy.

Zgłaszam tę sprawę nie z zamiarem podważania zasadności prowadzonych inwestycji —
rozumiem, że rozwój infrastruktury jest konieczny —lecz z troskąo to, by takie działania były
lepiej planowane i przeprowadzane z większą wrażliwością na potrzeby lokalnej społeczności.
Szczególnie gdy mówimy o rejonie, w którym funkcjonuje szpital — miejsce szczególne,

W którym przebywają osoby chore, często w ciężkim stanie, wymagające ciszy, stabilizacji
i odpoczynku.

Niepokój budzi również fakt, że mieszkańcy nie zostali uprzedzeni o planowanych działaniach.

Zabrakło nawet najprostszej formy komunikacji — takiej jak wywieszenie ogłoszenia na

drzwiach prowadzących na klatki schodowe, co zazwyczaj jest standardową praktyką. Brak
informacji przed tak głośnym zdarzeniem sprawił, że mieszkańcy byli zaskoczeni i nie

wiedzieli, co się dzieje — zwłaszcza w środku nocy. Zależy mi na tym, aby takie sytuacje — choć

pewnie wynikają z pośpiechu lub braku koordynacji — nie powtarzały się w przyszłości. Każdy
z nas może znaleźć się kiedyś po drugiej stronie — jako pacjent lub opiekun — i oczekiwać
zrozumienia, empatii oraz szacunku dla prawa do wypoczynku i spokoju.

W związkuztą sytuacją proszę o odpowiedź na poniższe pytania:

l. Kto podjął decyzję o prowadzeniu prac drogowych w godzinach nocnych przy

ul. Korfantego i czy były ku temu szczególne okoliczności?

2. Czy w procesie planowania uwzględniono bliskość Szpitala Powiatowego i jego
specyfikę funkcjonowania?



Czy dyrekcja szpitala była poinformowana o planowanych robotach i ich terminie?

Czy umowa z wykonawcą przewidywała możliwość prac nocnych?

Z jakiego powodu zabrakło informacji dla mieszkańców — i czy zostaną wdrożone
mechanizmy poprawiające komunikację w przyszłości?

Czy planowane są wewnętrzne procedury, które zagwarantują rzetelną i wcześniejszą
informację publiczną o działaniach mogących wpływać na komfort życia mieszkańców
i pacjentów?

Czy możliwe jest wprowadzenie lokalnych regulacji ograniczających prowadzenie
głośnych prac nocnych w pobliżu szpitali i osiedli mieszkaniowych?

Z poważaniem,


